

CNPS
Caisse Nationale de Prévoyance Sociale

Vous ne serez jamais seul



NSIF
National Social Insurance Fund

You will never live alone



BP 441 Yaoundé – Tél.: 22-22-46-01
PO BOX Fax.: 222-22-57-55

ADDITIF n° 27/18/DG/CNPS DU 02 NOVEMBRE 2018

**A L'AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT n° 15/AONO/CNPS/DG/CIPM/18 DU 27 JUILLET 2018
POUR LES TRAVAUX DE RENFORCEMENT DES PROTECTIONS CONTRE LES DECHARGES
ATMOSPHERIQUES (PARAFOUDRE, PARATONNERRE, PRISE DE TERRE) DANS LES CENTRES DE
PREVOYANCE SOCIALE DE BANYO, YAGOUA, BAMENDA ET SANGMELIMA**

Le point 8 de l'Avis d'Appel d'Offres ci-dessus visé est modifié ainsi qu'il suit :

8. Cautionnement provisoire

Chaque soumissionnaire doit joindre à ses pièces administratives, une caution de soumission établie par une banque de premier ordre agréée par le Ministère chargé des finances, précisant le montant **de 398 000 (trois cent quatre vingt dix huit mille) Francs CFA**. Ladite caution sera valable pendant trente (30) jours au-delà de la date originale de validité des offres. A l'exception du délai visé ci-dessus, la caution cesse d'avoir effet, même en l'absence de mainlevée, sauf si le Directeur Général a dûment signifié au cocontractant qu'il n'a pas honoré toutes ses obligations. Dans ce cas il ne peut être mis fin à l'engagement de la caution que par mainlevée délivrée par le Directeur Général.

Le reste sans changement

Yaoundé, le **02 novembre 2018**

Ampliations :

- PCA/CNPS
- ARMP
- AFFICHAGE
- DAG (SM)
- ARCHIVES

(é) Noël Alain Olivier MEKULU MVONDO AKAME



BP 441 Yaoundé – Tél.: 222-22-46-01
PO BOX Fax.: 222-22-57-55

ADDITIVE N°27/18/DG/CNPS OF 02 NOVEMBER 2018

**TO THE OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER no.15/ONIT/CNPS/DG/CIPM/18 OF 27 JULY 2018
FOR THE STRENGTHENING OF PROTECTIONS AGAINST ATMOSPHERIC DISCHARGES
(PARAFOUDRE, PARATONNERRE, EARTH) IN THE SOCIAL HEALTH CENTERS OF BANYO, YAGOUA,
BAMENDA AND SANGMELIMA**

The point 8 of the above mentioned Open National Invitation to Tender has been modified as follows:

8. Tender Deposit

Each Tenderer must attach to his administrative documents, a Tender Deposit issued by a first rate bank approved by the Ministry of Finance, specifying the amount of **398 000 (three hundred ninety eight thousand)** CFA francs. The said deposit shall be valid for thirty (30) days beyond the original date of validity of the offers. With the exception of the time limit referred to above, the deposit shall cease to have effect, even in the absence of release, unless the Director General has duly notified the other party that he has not fulfilled all his obligations. In this case, the guarantor's undertaking may be terminated only by release issued by the Director General.

The rest remains unchanged

Yaoundé, 02 November 2018

Copies :

- PCA/CNPS
- ARMP
- DISPLAYING
- DAG (SM)
- ARCHIVES

(Signed) Noël Alain Olivier MEKULU MVONDO AKAME